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Kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A HM-ben az informatika Syn-nel kezdődik és Sys-szel végződik?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc Honvédelmi Miniszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Honvédelmi Minisztériumban az elmúlt években jelentős informatikai fejlesztéseket
hajtottak v égre annak érdekében, hogy a szaktárca megfeleljen a transz-atlanti szövetségi
rendszerhez való csatlakozásból adódó követelményeknek .

Már a sajtóban is napvilágot látott azonban, hogy alegújabb Draskovics-féle megszorító
csomag legérzékenyebben a honvédelmi beruházásokat érinti . Ez jelentős többletterhet ró a
tárca vezetésére is, többek között az informatikai beszerzésekkel foglalkozó köztisztviselőkre
is .

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentieket figyelembe véve furcsa és érthetetlen, hogy mi vezette a tárca vezetését a 2320/2004-es
közbeszerzési eljárás meghirdetésekor .

A címében az irodaautomatizálás korszerűsítését célzó eljárás átolvasásakor, rögtön annak 3. pontjában kiderül,
hogy valójában a cím igen félrevezető . Itt a Honvédelmi Minisztérium belső intranetes portáljának, illetve a HM
hang- és adatátvitel-technikai alrendszerének tervezéséről és kivitelezéséről van szó és persze nem
irodaautomatizálásról .

A bekezdés továbbolvasásakor a számítástechnikában még kevéssé járatos köztisztviselőknek is feltűnhet, hogy
az ajánlat e gymástól független elemeire indokolatlanul - mint p1. az integrált hálózati eszközök, vagy a portál
szoftver elemek - nem lehet önálló ajánlatot tenni . Mint ismeretes, ilyen konstrukció alkalmazásával
lehetetlenné válik, hogy versenyképes ár jöjjön létre, hiszen az elemekre külön versenyezni képes szállítókat
eliminálja a pályázaton való részvételből

Tisztelt Miniszter Úr!

A HM nehéz pénzügyi helyzetét ismerve milyen műszaki-technológiai, illetve közgazdasági érvekkel
indokolható, hogy a kiírás ilyen formáját választották?

Tisztelt Miniszter úr!

Mint Ön is bizonyára tudja, a kormányzati informatika terén jelentős fejlesztések mentek
végbe az elmúlt négy évben . Ennek keretében létrejött az egységes kormányzati
gerinchálózat . Ennek célja, hogy az egyes szaktárcák és országos hatáskörű szervezetek
adatforgalmaikat egységes hálózaton, magas titkosítási szinten és zárt formában valósítsák
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Egyeztették-e a 2320/2004-es kiírás szakmai tartalmát a kormányzati informatikai
fejlesztésekkel megbízott Baja Ferenc vezette MEH EKK-val vagy az arra jogszabályilag
felhatalmazott Informatikai és Hírközlési Minisztériummal? Jogszabályi felhatalmazás élve
előzetesen engedélyezte-e az IHM a 100 milliós beruházásra kiírt közbeszerzési eljárást?

Tisztelt Miniszter úr!

Ha az előzetesen említettek ellenére komplex megoldásként kezelik a kiírás tárgyát és ehhez
keresnek megbízható fővállalkozót, mi indokolja, hogy nem kérnek a pályázóktól mérleg
adatokat? Az a megfontolás húzódik-e emögött, hogy egy jelentős veszteséggel bíró
vállalkozást szeretnének előnybe részesíteni a pályázaton? Fogadta-e Ön, vagy államtitkárai a
pénzügyi mélyrepülésben lévő Synergon Informatikai Rt képviselőit az előző 1 hónapban? Ha
igen, tárgyaltak-e ennek a pályázatnak a részleteiről?

Tisztelt Miniszter úr!

A kiírás 9. pontjának a hálózati eszközökre vonatkozó specifikációja oly alaposra sikerült,
hogy átolvasása után adódik a kérdés : létezik a SISCO hálózati eszközökön túl olyan eszköz,
amit Önök az eljárásban alkalmasnak találnának a feladat ellátására?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2004 . április 18 .
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